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ÖĞRENCİ KOMİSYONU
ÇALIŞMA RAPORU

J eoloji Mühendisleri Odası'nda
bu yıl çalışmalarına başlayan
Öğrenci Komisyonu, A.Ü, H,Ü
ve ODTÜ Jeoloji Bölümü
öğrencilerinin temsilcilerinden

oluşmuştur. Komisyonun önümüzdeki
dönemde yapmayı planladığı
çalışmaları şöyle özetleyebiliriz:

Ï) JMO Haber Bülteni
Öğrenci Komisyonu Sayfası.

Bu sayfada:
- Üniversiteler konusunda çeşitli

niteliklerde ve konularda yazıların,
- Kültürel ve sosyal etkinliklerle

ilgili kısa haberlerin,
- Kültürel konularda röportaj, yazı»

eleştirilerin,
- Toplumsal konularla ilgili söy-

leşi, makalelerin yer alması sağ-
lanacak.

Tüm bu çalışmalar katılımcı, de-
mokratik ve ilerici bir anlayışla
yürütülecektir,

2) Özel Öğrenci Bülteni.
Bu bülten* kamuoyu gündemine

girmiş özel bir konuda özel çalışma
ve/veya çalışmaların sergilenmesi
amacıyla çıkarılacaktır.

3) JMO yayınlarının? özel-
likle Haber Bülteninin üniver-
sitelerdeki üye öğrencilere
zamanında ulaştırılması konu-
sunda etkin çaba gösterile-
cektir^

4) Üniversitelerde Söyleşiler
Düzenlenmesi.

- JMO'nun işlerini tanıtmaya
yönelik,

- YÖK, üniversiteler ve öğrenci
ilişkileri,

- Üniversitelerde öğrencilerin tem-
sili ve yönetime katılmaları,

» Üniversite gençliği ve sorunları
üzerine söyleşiler düzenlenecektir,

5) Üniversitelerdeki Sorun-
ları En Geniş Kitlelerle ve En
Katılımcı Bir Biçimde Tartış-
mak,

Bu konuda her üniversitede,
öğrenciler arasında bir anket
çalışması yapılarak, elde edilcek
sonuçlar kamuoyuna duyurulacaktır,

6) Staj Üzerine Çalışmalar.
TMMOB bünyesinde bu konuda

yapılan çalışmalar değerlendirilerek,
gerçekleştirilecek değişikliklerle bir-
likte kamuoyu oluşturulması ve yasal
değişikliklerin sağlanmasına çalışıla-
caktır.

Bu konu ile ilgili diğer Odalarla
ilişkiye geçilerek ortak bir platform
yaratılması doğrultusunda çaba
gösterilecektir.

7) Kültürel ve Teknik Etkin-
likler.

Sosyal ve Kültürel Etkinlikler Ko-
misyonu (SKEK) ile ilişki halinde bu-
lunulup, yeni dönemde Cumartesi
söyleşilerinin ayda bir haftasının
öğrenci komisyonuna etkinlik
düzenlenmesi için verilmesi,
öğrenciler ve mühendisler arasında
gündemli form nitelikli tartışma plat-
formlarının yaratılması, yine kültürel

ya da teknik amaçlı gezi ve etkinlik-
lerin düzenlenmesine çalışılacaktır,

8) JMO bünyesinde oluşturulmuş
kütüphanenin üniversitelerde
tanıtımı, daha kullanılır hale getiril-
mesi, bu konuda kütüphane komisyo-
nuna destek sağlanması
doğrultusunda çaba gösterilecektir,

9) JMO1 etkinliklerinin duyurul-
ması amacıyla üniversitelerde pano
yaptırılacaktır, •

ÜCRETLİ ÇALIŞANLAR
KOMİSYONU
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%sJ yelerimizin büyük bir
çoğunluğu ücretli olarak çalış-
maktadır. Odamızda ücretli
çalîşanlanmn sorunlarının tes-
bit edilerek Yönetim Kurulu»
na aktarılması amacıyla/
Ücretli Çalışanlar Komisyonu
oluşturulmuştur,

Komisyonumuz, acilen
üzerine gidilmesi gereken so-
runları ortaya çıkarmak
amacıyla çalışmalar yapmış ve
aşağıdaki sorunların öncelikle
çözümlenmesi sonucuna var-
mıştır,

1- Sendikalaşma,
2- Arazide çalışan memura

ödenecek işgüçlüğü ve özel
hizmet tazminatları,

3- 6245 sayılı Harcırah Ka-
nunu'nda değişiklik yapılması
hakkındaki kanun,

4- Emekli Sandığı Yasa-
sı'nda değişiklik.

Sendika sorununa uzun
vadeli ve çetin bir uğraş olarak
bakmaktayız. Sendikalaşmanın
kalbi işyerlerinde atmaktadır.
Arazi mevsimi sonunda bu
konudaki çalışmalar olabil-
diğince yoğunlaştınlmalıdır.

İşgüçlüğü zammı ve tazmi-
natlar aybaşında maaşla birlik-
te ödenirdi, Maliye Ba-
kanlığı'nm 1 Şubat 1992fde
yayınladığı 125 sayılı tebliğ ile
ödemeler arazide fiilen 3 ay
çalıştıktan sonra ödenir hale
getirilmiştir, Ayrıca sondajda
çalışanlara, tüm yıl boyunca

sondaj üzerinden ödeme
yapılırdı. Ancak yeni uygula-
mada, sondajda bulunan süre
için sondaj üzerinden, geriye
kalan aylarda ise arazi
üzerinden ödeme yapılacağı
belirtilmektedir. Bu naksız uy-
gulamaların düzeltilmesi ge-
rekmektedir,

Memuriyet mahalli olan
şehir ve kasabaların belediye
sınırları dışında başka bir yere
geçici görevle gönderilenlere,
harcırah olarak yevmiye
ödenmesi gerekmektedir,

Jeolojik ve jeofizik etüdler,
özel hizmet tazminatına
yönelik KHK'nin A4 maddesi
yerine A-2 maddesinde yer
almışlardır. Bu bir yanlışlıktır,
düzeltilmesi gerekir,

Mesleğimizin çok zor
koşullarda sürdürülmesi ne-
deniyle, Emekli Sandığı
Yasası'nda konumuzu göze-
ten değişiklikler yapılmalıdır.

Tüm bu sorunların çözü-
mü için Odamızın şimdiye
kadar sürdürdüğü çabalan tak-
dirle karşılıyoruz, Ancak
kesin sonuca ulaşabilmek için
çok daha geniş ve bir-
leştirilmiş çabalara gerek
vardır. Odamızın bu konular-
da üstüne düşeni bundan
böyle de yapacağına inanı-
yoruz.

Biz de Komisyon olarak, bu
anlamdaki çalışmalarımızı
sürdürerek, sonuçları Yöne-
tim Kuruluna sunmaya de-
vam edeceğiz.




